
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 1. juli 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 270
Vil ministeren oplyse, hvor mange møder som har været afholdt i 2022 i det strategiske 
dialogforum, der er nedsat af Indenrigs- og Boligministeriet i forbindelse med, at Task-
forcen for implementering af certificeringsordningen for brand og konstruktioner og det 
tidligere branchepanel for byggeri blev nedlagt med udgangen af 2021?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Heidi Bank (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Heidi.Bank@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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